



مجلس مراجعة قواعد التوزيع
DISTRIBUTION CODE REVIEW PANEL

We certify that **Mowred Engineering Services**, P.O. Box.363 P.C. 316 C.R. 1037975 has been registered with this panel for the following category/categories:

نشهد بأن، مـورد للخـدمات الهندسية. ص.ب 363 ر.ب. 316، السجل التجاري 1037975 قد تم تسجيلها لدى المجلس في الدرجة/الدرجات التالية:

- C: Work on 11kV O/H lines and U/G cables and construction of 11/0.415 kV substations, 11 KV in door termination Work.
- D: Work on 415V L.T. lines extensions and building services and Wiring of Buildings having more than two floors.
- E: Wiring of Building having two floors or less.

- ج: أعمال تمديد الخطوط الهوائية والكابلات الأرضية جهد 11 ك.ف. و إنشاء المحطات الفرعية جهد 0.415/11 ك.ف. توصيل النهايات الداخلية لجهد 11 ك.ف.
- د: أعمال تمديد خطوط التوزيع و خدمات المباني للجهد 415 ف وأعمال التوصيلات الكهربائية للمباني ذات أكثر من طابقين.
- هـ: أعمال التوصيلات الكهربائية للمباني ذات الطابقين كحد أقصى.

Expiry Date: 08/05/2022

رئيس مجلس مراجعة قواعد التوزيع
Chairman of Distribution Code Review Panel

تاريخ إنتهاء الشهادة: 2022/05/08

Notes:

- Application shall be submitted for renewal purpose six months before expiry date.
- DCRP must be informed immediately for any changes in technical staff of the organization.
- Registration on higher category covers the work of lower category/ categories.
- The renewed certificate is issued according to the first issued date.

ملاحظات:

- يجب أن يتم تقديم طلب التجديد قبل ستة أشهر من تاريخ إنتهاء الشهادة.
- يجب إخطار مجلس مراجعة قواعد التوزيع بأي تعديل يتم في العمالة الفنية في المؤسسة فوراً.
- التسجيل في الدرجة الأعلى يشمل أعمال الدرجة/ الدرجات الأقل.
- تمنح شهادة التجديد بناء على تاريخ التسجيل الأول.